



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/097

第四十九屆陸運會-田賽服務生名單及工作坊

敬啟者：

本校將於 2025 年 10 月 16 日（四）及 10 月 17 日（五）舉行一年一度的陸運會。為確保活動順利進行，以下同學經已獲選為本年度陸運會之學生服務生，協助田賽項目之各項工作。請各位同學務必準時出席相關工作坊：

日期：	10 月 13 日(一)
地點：	303 室(4A 班課室)
時間：	16:15-16:45
活動內容:	● 公佈服務生崗位 ● 項目的基本規則及比賽流程 ● 安全事項

如有查詢，可致電 2461 1555 與體育科劉嘉敏老師聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年十月八日



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Circulars 2025-2026/097

Sports Day - Student helpers and Workshop for Field

Dear Parent/Guardian,

Our school will hold its annual Athletics Meet on October 16 (Thursday) and October 17 (Friday), 2025. To ensure the smooth progression of the event, the following students have been selected as student service members to assist with various tasks related to the field events. All selected students must attend the relevant workshop on time:

Date:	October 13 (Monday)
Location:	Room 303 (Classroom of 4A)
Time:	16:15-16:45
Workshop Content:	● Announcement of service roles ● Basic rules and competition processes for the events ● Safety matters

If you have any inquiries, please contact Miss. Lau Ka Man at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet-Ping
Principal

October 6, 2025